
Vážený pane řediteli,  

Touto cestou bych ráda pochválila oddělení gynekologie, pod 
vedením primáře MUDr. Popelky. Také bych chtěla vyjádřit velký 
dík MUDr. Zelenkovi, který byl spoluoperatérem primáře MUDr. 
Popelky. Všichni byli po celou dobu mé hospitalizace, ať už lékaři, 
sestry nebo sanitářky, velice ochotní a vstřícní. Celé roky zde 
docházím i na ambulanci, kde ohleduplnost k pacientkám je 
naprostou samozřejmostí. Pochvalu zaslouží i MUDr. Kempe a to 
rovněž pro jeho přístup a chování.  

Vždy jsem slyšela na oddělení gynekologie od jiných pacientek jen 
chválu a jsem ráda, že se k tomuto názoru mohu připojit. Pevně 
věřím, že i v budoucnu bude mít toto oddělení příležitost 
uplatňovat svůj profesionální a lidský přístup k dalším 
pacientkám.  

S pozdravem  

Ludmila 

 


